

## YOU WILL LOVE YOUR ENGLISH EXPERIENCE AT OUR SCHOOL

### Fairfield Intermediate School

Fairfield Intermediate is one of New Zealand's most progressive schools for international students. We excel at helping students master English while enjoying the experience of a lifetime.

## OUR COUNTRY

### NEW ZEALAND

#### A SAFE COUNTRY

New Zealand is a safe country in every way. Politically, it has been stable for 150 years. And culturally, there is widespread harmony between the many races that live within these two stunning islands.

#### A WELCOMING COUNTRY

Cultural diversity can sometimes lead to tensions. But rather than being divided by differences, New Zealanders have become an extremely welcoming people. We feel at ease with people from other countries because so many have already made New Zealand their home.

#### AN ENGLISH COUNTRY

Around the world, New Zealand has a reputation for its high level of English. Because our language is based on British English, many come to here to develop their language skills.

#### A STUNNING COUNTRY

More than any other quality, 'natural beauty' is the trademark of New Zealand. It's as though every landscape has been squeezed into the 270,535 sq/km of our two islands. Tropical beaches, rain forests, glaciers, fiords, and snow-capped mountains. It's all here.

#### AN INEXPENSIVE COUNTRY

For international students, the favourable exchange rate makes New Zealand a very attractive option.

## 你定会喜欢费尔菲德中学的 英语课程

### 费尔菲德中学

费尔菲德中学是新西兰在招收国际留学生方面发展最快的学校之一。我们擅长帮助学生掌握英语的同时，让他们体验一次终生难得的经历。

## 我们的国家

### 新西兰

#### 安全稳定的国家

新西兰在各个方面都是一个安全的国家。其政治安定已有 150 年，文化方面，居住在迷人的南、北岛的多个种族和谐相处。

#### 热情好客的国家

文化多样性有时会导致种族间的紧张关系。新西兰人非但没有被文化差异所分裂，反而成为非常热情好客的人民。我们无拘无束地与来自世界各国的人们相处，因为很多人已经把新西兰当成自己的家。

#### 讲英语的国家

新西兰因英语高度普及为世人所知。由于新西兰英语建立在英国英语基础上，许多人来新西兰提高英语。

#### 迷人的国度

“自然美”超过了其它特征，成了新西兰的标志。好似所有美景都浓缩在南、北两岛二十七万五千三百五十五平方公里的土地上，热带海滩、雨林、冰川、峡湾、雪山，各种美景齐聚于此。

#### 费用低廉的国家

新西兰的利好汇率，也成为吸引国际学生来新西兰留学的一个优势。

## HAMILTON

### **A SAFE AND RELAXED CITY**

Hamilton is New Zealand's largest inland city and the home of 131,000 people. Through its middle flows the Waikato River, the longest in the country and the symbol of Hamilton. With its rural roots and warm temperatures, Hamilton is a terrific place for children to learn English.

### **A CULTURALLY WELCOMING CITY**

Over 80 ethnic groups have made Hamilton their home. Such diversity makes Hamilton a culturally welcoming city. Walk down any street or visit any school and you will see people from all over the world working and living side by side.

### **AN ACTIVE CITY**

With 135 parks and 58 sports areas, there is much to see and do within Hamilton. There's even a zoo. And because of its central location, Hamilton is just a short drive from other attractions where you can ski, swim, surf and bike through Redwood forests.

## OUR SCHOOL

### A VERY WELCOMING EXPERIENCE

#### **AN INTERNATIONAL SCHOOL**

Fairfield Intermediate is one of New Zealand's most progressive schools for international students. Not only will your children gain excellent skills in English, we'll also help them to make friends, enjoy our school community and see our remarkable country.

#### **A CARING SCHOOL**

No doubt your highest priority is the safety and wellbeing of your students. We want you to know that our entire International Department is set up to make sure your children are cared for.

#### **A PARENT-FRIENDLY SCHOOL**

At Fairfield Intermediate, we believe the parents of our International Students should have regular contact with their children. To assist with this, we have weekly class times where children can write and email their families and friends back home.

To help parents monitor their child's development, school reports and progress updates are regularly sent home to student

## 汉密尔顿

### **安全悠闲的城市**

汉密尔顿是新西兰最大的内陆城市，拥有十三万一千人口，全国最长的河怀卡托河横贯其中，成为这个城市的标志性景观。汉密尔顿民风淳朴，气候温和，是国际学生学习英语的理想之地。

### **包容多元文化的城市**

80多个种族已经在汉密尔顿安居乐业。这种文化多样性体现了汉密尔顿是一个包容各种文化的城市。走过任何一个街区，参观任何一个学校，你会看到来自世界各地的人们工作在一起，生活在一起。

### **充满活力的城市**

汉密尔顿拥有135个公园，58个体育场地。在这里要看的地方，要做的事情实在太多。这里甚至还有一个动物园。由于汉密尔顿所处的中心位置，开车只需很短的路程，就可以到达其它旅游景点，你可以滑雪、游泳、冲浪、骑车穿越红杉林。

## 我们的校园

### 倍受欢迎的经历

#### **国际性学校**

费尔菲德中学是新西兰在招收国际留学生方面发展最快的学校之一。你的孩子不仅能获得各项优秀英语技能，同时我们还会帮助他们结交朋友、享受我们的校园生活、游览新西兰的大好河山。

#### **关爱学生的学校**

毫无疑问，你最关心的是你的孩子的安全和健康成长。我们想让你知道，我们设立的国际学生处会保证你的孩子得到关照。

#### **对家长友善的学校**

我们认为，费尔菲德中学国际学生的家长们应该常常和自己的孩子联系。我们每周安排课堂时间，让学生们给远在家乡的家人和朋友写电子邮件。

为帮助家长监督自己孩子的成长，我们定期把学生的成绩单和进展情况寄给学生家长，另外

families. Parents will also be sent portfolios of their child's work.

## HOMESTAYS

A loving home makes all the difference to a child. If a child knows they're a welcome member of a family, they feel confident, make friends more easily, and are able to perform better in their studies.

**Thorough screening:** Fairfield Intermediate School performs strict assessments on all Homestay families. In doing so we comply with the Pastoral Care regulations set out by the New Zealand Government. Such screening includes: Police checks, homestay family interviews, security checks on homes and safety checks on homestay vehicles. We take all measures to ensure the safety and wellbeing of your students.

**Monitoring:** Each international child will come under the care of a Fairfield Intermediate Coordinator, a person responsible for monitoring a student's wellbeing. This Coordinator will informally interview each child every week to ensure their emotional and physical needs are being met.

## OUR COURSES

### COURSE 1: One Year English Experience

There is no question that the most effective way to learn English and understand New Zealand culture is from an extended stay in our country. Fairfield Intermediate is delighted to offer foreign students a 12 month English education experience at our school. Here is what a student will receive over 12 months:

#### ACADEMIC DEVELOPMENT

**Conversation Class:** In this class your students will focus on activities that will help them with pronunciation, speaking accuracy and fluency in English.

**Survival English Class:** This programme is designed to increase each child's English vocabulary and familiarize them with common English phrases and words associated with classroom language.

**Academic Writing Class:** This programme is for advanced students. It will increase their

我们还会给家长寄去学生的作品集。

## 寄宿家庭

一个充满爱意的家庭会对一个孩子产生巨大影响。如果孩子感到自己是家庭中受欢迎的一员，就会充满自信，就会更容易交到朋友，就会在学业上表现更好。

**全面筛选:** 费尔菲德中学对所有寄宿家庭进行严格评估。评估时按照新西兰政府制定的《关于对留学生的指导与照顾之行业准则》为标准。筛选内容包括：检查是否有犯罪记录，面试寄宿家庭，检查房屋和交通工具安全状况，我们采取一切措施保障你的孩子的安全和健康成长。

**监督:** 费尔菲德中学的每位留学生都会得到一位专门负责监督留学生健康成长的协调员的照料。协调员每周会与每一位留学生做非正式面谈，以确保每个学生的身心需求得到照顾。

## 我们的课程

### 课程 1: 一年的英语学习

毋庸置疑，学习英语、了解新西兰文化，最有效的方法就是到这个国家居住相当长的一段时间。费尔菲德中学可以为海外学生提供 12 个月的在校英语学习。留学生通过 12 个月的英语学习，可以获得：

#### 学业进步

**英语会话班:** 学生在这个班主要做一些有助于提高他们英语发音和口语准确程度和流利程度的活动。

**生存英语班:** 此课程主要扩大学生的词汇量，帮助他们熟悉课堂上常用的词汇和短语。

**英语写作班:** 此课程针对英语程度高的学生开设。学生可以拓展自己的专业词汇量，提高英

academic vocabulary and improve their basic essay writing skills in preparation for entrance to New Zealand Secondary schools.

**Advanced Reading and Writing Class:** In this class, advanced students will improve their basic sentence writing structures and general vocabulary. Our teachers will also develop reading comprehension strategies for each child so that overall reading levels improve.

**General classes with NZ students:** To help develop their English and social skills, your students will attend general classes with local students. These classes will include Science, Music, Art, and Woodwork.

### CULTURAL EXPERIENCES

Enjoying New Zealand culture is one of the most rewarding aspects of a student's time with us. Over 12 months, a young person will:

- experience indigenous Maori culture
- become involved in New Zealand sports teams
- celebrate seasonal festivals
- have opportunities to participate in school dramas, choirs, or orchestras
- visit beautiful sites around New Zealand

### SOCIAL OPPORTUNITIES

At Fairfield Intermediate, we believe building relationships is a fundamental part of your student's New Zealand experience. And that's the great thing about our 12 month course - it is enough time to make lasting friendships. Relationship opportunities will occur as students:

- experience school life at Fairfield Intermediate
- enjoy NZ home life with their Homestay families
- participate in school camps and sports
- share meals and outings
- are partnered with their own "School Buddy"

## COURSE 2: Semester English Experience

New Zealand schools operate over four semesters with each semester running for 9-10 weeks. This two month period is ideal for students seeking an in-depth English and cultural experience without the time and financial costs that can come with longer stays. Here is what a student will receive over one semester:

语写作基本技巧，为升入新西兰高中做准备。

**高级读写班:** 英语程度高的学生可以在这个班里提高基本的英语句子写作结构，增加常用词汇量。我们的教师还会为每个学生制定提高阅读理解能力的对策，提高他们的整体阅读水平。

**和当地学生同堂的公共班:** 为提高留学生的英语能力和社会技能，你的孩子要和当地的学生一起上公共课。有科学、音乐、艺术、木工手工艺班。

### 文化体验

体验新西兰文化是每位留学生在我校的最大收获之一。留学生在这 12 个月当中可以有机会:

- 体验土著毛利文化
- 参加新西兰体育队
- 庆祝节日
- 参加学校戏剧团、合唱团、乐队
- 参观新西兰的著名景点

### 社交机会

我们相信，在费尔菲德中学与同学建立关系是你的孩子在新西兰留学经历中的一个重要部分。12 个月课程的最大优势就在于此。学生有足够的时间与同学建立长久的友谊。学生有以下交朋友的机会:

- 在费尔菲德中学体验校园生活
- 在新西兰寄宿家庭体验新西兰家庭生活
- 参加学校的露营和体育活动
- 参加聚餐和野餐活动
- 和自己的“学校伙伴”结伴

## 课程 2: 一学期英语学习

新西兰的学校有四个学期，每个学期有 9 至 10 周。两个月的时间，对于想获得深度英语学习和文化体验的学生来说比较理想，因为相对于逗留时间长的学生来说，省时也省钱。留学生在一个学期的时间里可以获得:

## ACADEMIC DEVELOPMENT

**Conversation Class:** In this class your students will focus on activities that will help them with pronunciation, speaking accuracy, and fluency in English.

**Survival English Class:** This programme is designed to increase each child's English vocabulary and familiarize them with common English phrases and words associated with classroom language.

**Academic Writing Class:** This programme is for advanced students. It will increase their academic vocabulary and improve their basic essay writing skills in preparation for entrance to New Zealand Secondary schools.

**General classes with NZ students:** To help develop their English and social skills, your students will attend general classes with local students. These classes will include Science, Music, Art, and Woodwork.

## CULTURAL EXPERIENCES

Enjoying New Zealand culture is one of the most rewarding aspects of a student's time with us. Over a 2 month semester, a young person:

- will experience indigenous Maori culture
- will participate in New Zealand sports events
- will celebrate the festivals specific to the season in which their semester occurs
- will have opportunities to participate in choirs, or orchestras
- will visit the beautiful sites around New Zealand

## SOCIAL OPPORTUNITIES

As mentioned previously, Fairfield Intermediate believes that building friendships is a fundamental part of your student's New Zealand experience. That's the great thing about our Semester English Experience - it's time enough to develop good friendships. Relationship opportunities will occur as students:

- experience school life at Fairfield Intermediate
- enjoy NZ home life with their Homestay families
- participate in school camps and sports
- share meals and outings
- are partnered with their own "School Buddy"

## 学业进步

**英语会话班:** 学生在这个班主要做一些有助于提高他们英语发音和口语准确程度和流利程度的活动。

**生存英语班:** 此课程主要是扩大学生的词汇量,帮助他们熟悉课堂上常用的词汇和短语。

**英语写作班:** 此课程针对英语程度高的学生开设。学生可以拓展自己的专业词汇量,提高英语写作基本技巧,为升入新西兰高中做准备。

**和当地学生同堂的公共班:** 为提高留学生的英语能力和社会技能,你的孩子要和当地的学生一起上公共课。有科学、音乐、艺术、木工手工艺班。

## 文化体验

体验新西兰文化是每位留学生在我校的最大收获之一。留学生在为期2个月的学期里将有机会:

- 体验土著毛利文化
- 参加新西兰体育队
- 庆祝这个学期中的节日
- 参加学校合唱团或乐队
- 参观新西兰的著名景点

## 社交机会

如前所述,我们深信,与同学建立关系是你的孩子在新西兰留学经历中的一个重要部分。一学期英语学习的好处就在于此。这段时间足够建立良好的友情。学生建立友谊的机会会有:

- 在费尔菲德中学体验校园生活
- 在新西兰寄宿家庭体验新西兰家庭生活
- 参加学校的露营和体育活动
- 参加聚餐和野餐活动
- 和自己的“学校伙伴”结伴

## COURSE 3: Short-term English Experience

Today, many students are wanting a compact English experience. In addition to boosting their English skills, they also want to enjoy the culture of a new country. It's about having an overseas adventure.

**Individuals or Groups:** As you will see below, the Academic/Cultural/Social experiences will vary depending on whether a student comes to Fairfield Intermediate as an individual or as part of a larger overseas group:

### **ACADEMIC DEVELOPMENT**

**Conversation Class:** In this class your students will focus on activities that will help them with pronunciation, spoken accuracy, and fluency in English. It's all about helping them master the fundamentals.

**Listening Skills:** The key to all language development is listening, the ability to hear how conversations are structured and how words are pronounced. Helping students acquire and develop this skill is the focus of this class.

**Vocabulary Class:** This class will increase each student's range of conversational and literary vocabulary. This will help children grow in confidence in the classroom and in their personal relationships with New Zealand citizens.

**Group School Orientation:** An overseas group will be given a special tour of Fairfield Intermediate to get them familiar with our facilities and layout.

### **CULTURAL EXPERIENCES**

New Zealand is world renowned for its outdoor living. Depending on the season, students can expect to enjoy class trips to the beach, farm, local museum, tourist locations, and meal outings. They may also experience a class camping trip.

**Group School Orientation:** An overseas group will also be given a traditional Maori welcome ceremony and Marae experience. And if they wish, the group will have the opportunity to perform cultural items to the school.

### **SOCIAL OPPORTUNITIES**

All our overseas students will have many opportunities to make "Kiwi" friends. Each student will

## 课程 3： 短期英语学习

现在很多学生希望参加密集型英语课程，他们除了想提高英语水平外，还想体验一下这个陌生国度的文化，主要是想获得海外经历。

**个人或团队：**从下面的介绍你可以看出，学生在学习、文化、社交方面的经历如何，取决于学生是单独还是跟随留学生团来费尔菲德中学学习的。

### **学业进步**

**英语会话班：**学生在这个班主要做一些有助于提高他们英语发音和口语准确程度和流利程度的活动，目的是帮助学生掌握英语基本技能。

**英语听力班：**语言提高的关键是听力，也就是听懂英语会话的结构和单词的发音的能力。帮助学生掌握并提高这项技能是这个班的重点。

**英语词汇班：**这个班主要是扩大学生口语词汇量和写作词汇量，因而有助于学生提高自己在课堂上的自信，也有助于提高他们在与新西兰人交朋友时的自信。

**留学生团入学前培训：**学校会专门为留学生团组织一个参观费尔菲德中学校园的活动，帮助他们熟悉学校的设施和布局。

### **文化体验**

新西兰以户外活动举世闻名。根据季节情况，学生会有机会参加全班集体去海滩、农场、当地博物馆、旅游景点或野餐的活动。他们也可能会有机会体验全班一起露营的活动。

**留学生团入学前培训：**学校还会专门为留学生团举办一个传统的毛利欢迎仪式，安排体验毛利教堂的活动。如果留学生们愿意，可以有会为全校表演一个本国民族节目。

### **社交机会**

我们所有的国际留学生都会有很多与新西兰人交朋友的机会。每个学生都可以：

- be partnered with their own kiwi “School Buddy”
- be fully involved in school life
- participate in parties and BBQ meals
- experience NZ life with their homestay family

### CONTACT US TODAY

For more information regarding fees / enrolments / availability of student places, please contact: **Pennie Braithwaite** - Director of International Students. **Telephone:** 0064 7 8559718 Extension: 859, **Email:** [pbraithwaite@fairfieldintermediate.school.nz](mailto:pbraithwaite@fairfieldintermediate.school.nz)  
**Website:** [www.fairfieldintermediate.school.nz](http://www.fairfieldintermediate.school.nz)

### PHOTO CAPTIONS:

Your children will love our outdoor adventure facilities

Our tennis courts are ideal for team games and physical development

Shaded area for shared lunches

Fairfield Intermediate has large fields for children to enjoy sport and play

Music and drama are also catered for at our school

The entire school meets twice a week in our new auditorium

International students will make kiwi friends easily at our school

Fairfield Intermediate is an attractive environment for children

Our students enjoy the mix of sporting and academic pursuits

Our large gymnasium is perfect for indoor sports and activities

Fairfield offers a unique Maori cultural experience

Our international language department is one of the most advanced in the region

- 与本校的新西兰“学校伙伴”结伴
- 充分参与校园生活
- 参加晚会和烧烤聚餐会
- 在寄宿家庭中体验新西兰的生活

### 即刻联系我们

咨询学费、注册、名额等情况，请联系：  
国际学生处主任：Pennie Braithwaite。  
电话：0064 7 8559718 转 859

邮箱：[pbraithwaite@fairfieldintermediate.school.nz](mailto:pbraithwaite@fairfieldintermediate.school.nz)

网址：[www.fairefieldintermediate.school.nz](http://www.fairefieldintermediate.school.nz)

### 照片说明

1. 你的孩子会爱上我们的户外设施
2. 我们的网球场是小组比赛和体育锻炼的理想场所
3. 午饭聚餐的地方
4. 费尔菲德中学有许多供学生们进行体育活动和游戏的大型场地
5. 学校还开设音乐和戏剧兴趣班
6. 学生每两周在学校新礼堂开一次会
7. 国际学生在我校很容易交上当地的朋友
8. 费尔菲德中学拥有吸引孩子们的环境
9. 我们的学生喜欢把体育和学习结合起来的的教学
10. 我校的大型体育馆是室内体育和各项活动的最佳场地
11. 费尔菲德中学提供独一无二的毛利文化体验
12. 我校的外语部在本地区最先进